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Med henvisning til Økonomiforvaltningens mail den 24. oktober 

2024: 

 

Indre By Lokaludvalg drøftede den 14. november 2024 den 

foreslåede omlægning af buslinje 26 og har følgende bemærkninger: 

 

1. Der må være en årsag til, at buslinje 26 hidtil har haft 

stoppesteder på Kalvebod Brygge og Christians Brygge, nemlig 

at der er et kundeunderlag.  

 

Så problemet er ikke, at der på Christians Brygge er for lav 

brohøjde under Knippelsbro til at busserne kan køre der.  

Problemet er, at busserne, man kører med, er for høje.  

 

Indre By Lokaludvalg foreslår derfor, at kommunen stiller krav 

til Movia om, at buslinje 26 betjenes med busser, der kan køre 

under Knippelsbro, fx små eldrevne busser. 

 

 

 

2. Indre By Lokaludvalg har i andre sammenhænge udtrykt støtte 

til etablering af en bypark i Vesterbro Passage, så området 

fredeliggøres. Lokaludvalget har forstået, at projektet indebærer, 

at der ikke længere skal køre motoriseret trafik i Vesterbro 

Passage og derfor heller ikke offentlige busser.  

 

Lokaludvalget er derfor uforstående overfor, at der fortsat vil 

kunne køre offentlige busser i Vesterbro Passage under 

byrumsforsøget i Vesterbro Passage i 2026. 

 

Lokaludvalget er således imod, at buslinje 26 skal køre i 

Vesterbro Passage. Lokaludvalget foreslår, at buslinje 26 kører 

ad Hammerichsgade-H.C. Andersens Boulevard. 
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Lokaludvalget har via Facebook orienteret borgerne om sagen. I 

bilaget ses kommentarer fra borgere. 

 

Venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

forperson i Indre By Lokaludvalg 

 

Kopi sendt til Teknik- og Miljøforvaltningen 
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